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Κύριε Υπουργέ 

Στην εφαρμογή του Υπ.ΑΑΤ “Διαχείριση Ακινήτων Υπ.ΑΑΤ”, στις 22/2, 

αναρτήθηκαν προς παραχώρηση χρήσης, στις εκτάσεις της πρώην 

λίμνης Κάρλας, 524 αγροτεμάχια εμβαδού 20 – 25 στρεμμάτων το 

καθένα, εκ των οποίων τα 235 βρίσκονται εντός της Περιφερειακής 

Ενότητας Λάρισας. 

Όπως ανακοινώθηκε, η εκμίσθωση θα γίνει με χαμηλό τίμημα 5 

ευρώ/στρέμμα ανά καλλιεργητική περίοδο, σύμφωνα με το άρθρο 7 

του ν.4061/2012, για 5 έτη και καταληκτική ημερομηνία υποβολής των 

αιτήσεων την 23η Μαρτίου του 2021.  

Η παραπάνω διαδικασία, έχει προκαλέσει σφοδρές αντιδράσεις σε 

αγρότες της κοινότητας του Καλαμακίου, αλλά και άλλων περιοχών του 

Δήμου Αγιάς, οι οποίοι θεωρούν πως αντιμετωπίζονται άνισα, διότι σε 

αυτούς δεν διανέμονται αντίστοιχες εκτάσεις της τέως λίμνης Κάρλας, 

σε σχέση με τους κατοίκους των λοιπών παρακάρλιων κοινοτήτων. 

Και τούτο γιατί με το νέο καθεστώς εκμίσθωσης αγροτεμαχίων 

μοριοδοτούνται με 100 μόρια οι μόνιμοι κάτοικοι Δήμου ή 

Περιφερειακής Ενότητας στην οποία βρίσκεται το αγροτεμάχιο 

(κριτήριο Α3) και με 100 οι δημότες, μόνιμοι κάτοικοι των Τοπικών ή 

Δημοτικών Κοινοτήτων στις οποίες βρίσκεται το αγροτεμάχιο (κριτήριο 

Α4), με αποτέλεσμα, καθώς οι εκτάσεις τους βρίσκονται εντός των 

ορίων του Δήμου Κιλελέρ, να χάνουν τα 100 μόρια του κριτηρίου Α4.   

Οι ίδιοι αγρότες υποστηρίζουν, πως με το ισχύον σύστημα, παρά την 

55χρονη παρουσία τους στις συγκεκριμένες εκτάσεις, δεν 

μοριοδοτούνται επαρκώς οι νυν καλλιεργητές και οι μόνιμοι κάτοικοι, 

με αποτέλεσμα να τίθεται θέμα βιοπορισμού τους, καθώς αν τους 

αφαιρεθεί η δυνατότητα καλλιέργειας των συγκεκριμένων εκτάσεων, 

δεν υπάρχουν άλλες διαθέσιμες. 

Κατόπιν τούτων, ερωτάσθε κ. Υπουργέ: 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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1. Προτίθεστε να προχωρήσετε, τουλάχιστον για την τρέχουσα 

καλλιεργητική περίοδο, στην ανάκληση του άρθρου 7  του ν. 

4061/2012 και στην εκμίσθωση των αγροτεμαχίων με το 

προηγούμενο καθεστώς, καθώς την περίοδο που ολοκληρώθηκαν 

οι ηλεκτρονικές αιτήσεις, είχαν γίνει στα αγροτεμάχια βασικές 

καλλιεργητικές εργασίες; 

2. Αντιμετωπίζετε θετικά το αίτημα για ορισμό επιτροπής 

διαβούλευσης ώστε να ληφθούν υπόψιν οι προτάσεις των 

ενδιαφερομένων και νυν καλλιεργητών, προκειμένου να 

επαναπροσδιοριστούν τα κριτήρια παραχώρησης των 

συγκεκριμένων εκτάσεων; 
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